

# Announcement



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة  
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

# إعلان

## Dear USTF Community members

It has been recognized that COVID-19 Antibody test is required for some medical cases as it is a good indicator for your immunization against COVID-19 disease. To that end and for the benefits to its communities, USTF agreed with Al Sharq Hospital – Fujairah, that all USTF faculty, staff, and students can now optionally do the COVID-19 Antibody test (SARS CoV 2 virus antigen-S) with a discounted price of 75AED instead of 100AED (including VAT). It is needed to show your USTF ID to the main reception at the hospital to be eligible for the offer.

For inquiries, Contact 092023445

**Staysafe**

## أعزاءنا ومنتسبي مجتمع الجامعة الكرام

لقد أصبح من المتعارف عليه في الأوساط الطبية أن فحص الأجسام المضادة لفيروس كورونا يعد مؤشرًا جيدًا للدلالة على مدى مناعة الشخص ضد مرض كوفيد 19. وبناء على ذلك، ولصالح مجتمع جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة، فقد تم عقد اتفاق بين كلا من الجامعة ومستشفى الشرق بالفجيرة وذلك لتمكين كلا من السادة أعضاء الهيئتين التدريسية والإدارية والطلبة من أداء الفحص المذكور – اختياريًا – لقياس نسبة الأجسام المضادة (SARS CoV 2 virus antigen-S) في الدم. يشمل هذا الاتفاق على خصم على رسوم الاختبار لتصبح 75 درهم بدلا عن 100 درهم شاملا ضريبة القيمة المضافة ويتوجب على الراغبين بأداء الفحص أن يصطحبوا معهم بطاقة الهوية الجامعية للحصول على هذا الخصم.

للاستفسارات، يرجى التواصل معنا عبر الرقم التالي:  
092023445

**دتمم سالمين**

FORWARD TOGETHER

ننطق معاً

USTFujairah

## USTF Announcement

University of science and Technology of Fujairah

O:+97192222644 | M:+971567771910

www.ustf.ac.ae



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة  
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

الإمارات  
THE EMIRATES